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HALLITUKSEN KOKOUS 7/2024 

PÖYTÄKIRJA 

 

AIKA:  16.9.2024 klo 18:00 

PAIKKA: Harald Herlin -oppimiskeskus, 106 Ilmari 

 

LÄSNÄ:  Aaro, Tino, Ville, Ninni 

ETÄNÄ: Atte, Tuomas 

POISSA: Johan, Antti 

 

1. KOKOUKSEN AVAUS 

 Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 18:14. 

 

2. KOKOUKSEN JÄRJESTÄYTYMINEN 

 Esitys: Kirjataan läsnäolijat sekä valitaan pöytäkirjantarkastajat ja ääntenlaskijat. 

 

 Päätös: Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Tuomas ja Tino sekä ääntenlaskijoiksi Ville ja Ninni. 

 

3. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS 

 Esitys: Todetaan kokous laillisesti koolle kutsutuksi sekä päätösvaltaiseksi. 

 

  Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 

4. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEKSI  

 Esitys: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

 

 Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 

5. JÄSENTEN SUORITTAMIEN MAKSUJEN HYVÄKSYMINEN 

Esitys: Korvataan seuraavat kulut järjestön toiminnan puolesta tositteiden pohjalta 

seuraaville henkilöille:  

 

Aaro Hanttu  110,00 € - Sääntömuutoksen PRH-hyväksyntä 

Aaro Hanttu  17,49 € - Hiacen pysäköinti Stadisuunnistuksessa 

Aaro Hanttu  28,06 € - Kokouseväät 

 

Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 

6.  ESITTÄYTYMIS- JA KUULUMISKIERROS 

 Esitys: Hallituslaiset vaihtavat kuulumisia. 

 

Päätös: Vaihdettiin kuulumisia. 

 

7.  JÄSENMAKSUT 

Esitys: Uusi lukuvuosi on alkanut, joka tarkoittaa myös jäsenmaksujen keräämistä. 

Keskustellaan jäsenmaksun suuruudesta ja keräämistavasta. Päivittyneen jäsenrekisterin 

ansiosta voisi olla helppoa pyytää kaikkia jäseniä liittymään uudelleen jäseneksi lähettämällä 

lomakkeen ja maksamalla jäsenmaksun. Vuoden 23-24 jäsenille kannattanee laittaa 

useampia muistutusviestejä liittymiseen informaatiotulvan aikakaudella. 
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  Päätös: Automaattinen jäsenrekisteri toiminut vaihtelevasti, Atte päivittänyt englanninkielisiä  

sivuja. Pyritään tekemään ensisijaisesti sillä. Kun jäsenrekisteriasia kunnossa, pyydetään 

kaikkia liittymään jäseniksi lomakkeen kautta ja maksamaan samalla jäsenmaksu. 

Jäsenmaksun suuruus 6 euroa ja maksutiedot löytyy aiemmista viesteistä ja nettisivuilta (liity 

jäseneksi). Kysytään vielä Johanilta viitenumerosta. Tiedotetaan jäsenlistoilla (sähköposti) 

Telegramissa, Instagramissa. 

 

8.  MENTOROINTIOHJELMA 

Esitys: Keskustellaan, halutaanko järjestää mentorointiohjelma syksyllä 2024. Mikäli kyllä, 

keskustellaan tarkemmin, miten ohjelma järjestettäisiin ja sovitaan asiaan liittyvistä vastuista. 

 

Päätös: Mentorointiohjelma pyritään järjestämään. Aiemmin ollut kolme opiskelijaa mentoria 

kohden, korkeintaan 10 opiskelijaa hakemusten perusteella. Etsitään vanhoja 

lähdemateriaaleja. Mentorien ja opiskelijoiden yhdistäjänä voisi toimia Fundin hallitus. Kaksi 

tapaamista vuoden aikana, yhteinen mentorointidinneri, sisältöraamit eivät välttämättä ole 

tarpeellisia vaan keskustelut voivat mennä omalla painollaan tapauskohtaisesti. Aloitetaan 

mentorien hakemisella alumnilistoillamme, päätetään osallistujamäärä mentorien saamisen 

jälkeen. Pyydetään mentoreilta CV / kuvaus siitä, mitä ovat tehneet aiemmin 

parantaaksemme mentorien ja opiskelijoiden kohtaamista. Kysytään mentoreilta heidän 

rajoitteensa ja preferenssinsä (esimerkiksi vuosikurssit ja tarkemmat kiinnostuksen kohteet 

alalla). Pidetään aiheesta erillinen palaveri 8.10.2024 kello 18.00 (Tuomas, Tino, Ville, Atte, 

Aaro). 

 

9.  MERCH JÄSENILLE 

Esitys: Järjestetäänkö merch-myyntiä jäsenille? Mikäli järjestetään, sovitaan asian 

edistämisen seuraavista askeleista. 

 

Päätös: Järjestetään ennemmin seuraavana vuonna 30-vuotisjuhlavuoden kunniaksi. 

 

10.  PARTNERISOPIMUKSET 

Esitys: Keskustellaan seuraavan vuoden partnerisopimuksista. Aiheina muun muassa 

partnereiden lukumäärä, partnerisopimusten hinta, partnerisopimusten sisältö. 

 

Päätös: Antti ja Johan laativat aiheesta esityksen seuraavaan hallituksen kokoukseen. 

Käydään läpi seuraavassa kokouksessa tarkemmin. 

 

11.  EKSKURSIOT 

  Esitys: Käydään läpi sovitut ekskursiot ja keskustellaan muista mahdollisista ekskursioista.

   

30.10.2024 Sponda 

7.11.2024 Colliers 

 19.11.2024 Trevian 

 26.11.2024 Granlund 

   

Päätös: Laaditaan ekskursioista jo nyt Save the Date -tyylinen infoviesti. Pyydetään Antilta 

tieto mahdollisista tulevista ekskursioista. Voitaisiin myös kartoittaa partnereilta kiinnostusta, 

jotka eivät vielä ole pitäneet tällä kaudella ekskursiota. 
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12.   AFTERIT 

Esitys: Järjestetään syksyllä kahdet tavalliset afterworkit ja yhdet liikunnalliset afterworkit. 

Keskustellaan hallituksen kesken kummankin tapahtuman ajankohdista ja 

tapahtumapaikoista. Syksyn toisilla aftereilla vapaamuotoisena teemana Fundin 

hallitusroolit, marraskuun lopulla. 

  

Päätös:  

Liikunnalliset afterworkit afterworkeilla (Bowl & Beer) 

- Aika: 11.10.2024 kello 18.00  

- Paikka: Kampin keilahalli & Biljardi bar 

- Budjetti: 800 € 

- Muuta: Pidetään ilmo aiheesta, Ninni vastaa markkinointiteksteistä ja ilmoista. Jatkot 

esimerkiksi Hemingwaysissa, ei varata vaan katsotaan tilanteen mukaan. Ilmokiintiö 

30 osallistujaa, ilmo jaetaan myös alumneille. Tino varaa paikan ja kysyy myös 

biljardista tarjousta, 3 rataa, 2 tuntia, biljardia ja dartsia lisäksi, mikäli saadaan 

järkevään hintaan. Jatkoilla olisi kiva pelata lautapelejä. 

 

13.   FUNDIN SEMINAARI 

Esitys: Käydään läpi seminaarin edistymisen tilanne lyhyesti.  

 

Päätös: 44 yritysosallistujaa, oletettavasti vielä 10-15 osallistujaa tulee vielä lisää. Aiheet 

liittyvät oleellisesti myös kiinteistökehitykseen, yrityksiä kontaktoidaan vielä. Tino kysyy 

YIT:tä. Yleisellä tasolla seminaarin kanssa menee loistavasti. Opiskelijailmo voitaisiin pitää 

lokakuun alussa, save the date 16.9.2024 alkavalla viikolla, osallistujia 20 - 40, hinta 

opiskelijoille 20 €. Seminaaritiimi toimittaa Ninnille tarvittavat infot. 

 

14.   FUNDIN MÜNCHEN REISSU 

Esitys: Munchen-reissua ei tänä syksynä järjestetä. Keskustellaan, miten käytetään 

tapahtumalle varattu budjetti (3 020,00 €). Vaihtoehtoja voivat olla esimerkiksi marras-

joulukuussa excursiomatka ulkomaille tai jokin Fundille täysin uusi tapahtumakonsepti 

(esimerkiksi toiset sitsit). Vaihtoehtoina on myös aloittaa kassan kerääminen Fundin tulevia 

vuosijuhlia varten. Lisäksi Tapahtumavaraus-kohdassa on käyttämätöntä budjettia 2 600,00 

€. Keskustellaan aiheesta ja sovitaan etenemismallista. 

 

Päätös: Edistetään Tanskan ja muiden maiden optiota. Otetaan suomessa operoiviin 

yrityksiin yhteyttä. Pidetään erillinen palaveri aiheesta alkuvaiheessa kokoonpanolla Tino, 

Tuomas, Aaro, (Ville mahdollisuuksien mukaan, Joulu x Oulu). 1. valmistelupalaveri 

lauantaina kello 12.00 - 14.00. 

 

15.  LOPPUVUODEN TAPAHTUMAT 

Esitys: Keskustellaan, mitä tapahtumia Fundi tulee järjestämään vielä loppuvuoden aikana. 

Jäseniä Fundin Telegram-ryhmään on tullut jo kiitettävästi, heille voisi laatia infoviestin 

Fundin toiminnasta ja loppuvuonna järjestämistämme tapahtumista. Vastaavanlainen viesti 

toteutettiin viime vuonnakin, joten siitä voi ottaa mallia. 

 

Päätös: Lähetetään infoviesti lähtökohtaisesti 25.9.2024 viini- ja tapasillan ja muista 

tapahtumista saatujen uusien jäsenten orientoimiseksi toimintaan. 
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16.  VIINI- JA TAPASILTA 

Esitys: Viini- ja tapasilta järjestetään 24.9.2024 kello 18.00 alkaen. Tapahtuman ideana on 

ammattiainekerhojen esittäytyminen uusille fukseille. Fundin 15 minuutin esitysvuoro alkaa 

oletettavasti kello 18.45 ja Fundilla on tapahtumassa vastuullaan myös “Loppuvastuu”. 

Keskustellaan, ketkä pääsevät tapahtumaan ja millä tavalla haluamme valmistautua ko. 

tapahtumaan. Tapahtumaa varten tulee myös keksiä kolme kysymystä, joiden vastaus on 

Fundi. 

 

  Päätös: Paikalle pääsee: Ninni, Atte, Ville, Tuomas. Kysytään myös Antilta ja Johanilta.  

  Kolme kysymystä: 

1. Mikä yhdistys järjestää Bowl & Beer -tapahtuman 11.10.2024? 

2. Mikä on MK:n merellisin yhdistys Wapun aikaan? 

3. Minkä yhdistyksen vuosikymmeniä muistettavat vuosijuhlat tullaan järjestämään 

vuonna 2025? 

   

Käytetään viime vuoden esitysmateriaaleja pohjana. Varmistetaan, että linkit ja QR-koodit 

ovat päivitettyjä (Ville tsekkaa). DC: hallitusliivi 

 

17.  AFTER-EXAM -TAPAHTUMA FUKSEILLE 

Esitys: Aiemmissa kokouksissa on keskusteltu, että fukseja olisi hyvä saada varhaisesta 

vaiheesta Fundin toimintaan mukaan ja heille voisi järjestää omat afterworkit 1. periodin 

päättymisen kunniaksi (tenttiviikko 14.10.2024-20.10.2024). Aiemmin on keskusteltu myös, 

että tapahtuman voisi järjestää yhteistyössä Aalto Cocktailin kanssa. Sovitaan etenemisestä 

asian suhteen. 

 

Päätös: Mahdollisia päivämääriä: 3.10.2024, 22.10.2024, 23.10.2024, 24.10.2024. Ville 

ottaa Aalto Cocktailiin yhteyttä (Pyry Haahtela (perustaja?)) 

 

18.  HALLITUKSEN VIRKISTÄYTYMINEN 

Esitys: Keskustellaan, halutaanko pitää vielä syksyllä jokin hallituksen yhteinen tekeminen, 

esimerkiksi toiset kämppäapprot viime vuoden hallitusta mukaillen. Mikäli kyllä, sovitaan 

asian edistämisen seuraavista askeleista. 

 

Päätös: 2. periodin aikana, voitaisiin pohtia muutakin kuin kämppäapproja. Hallituksen 

sporttailu sai suurta kannatusta, esimerkiksi Padel voisi toimia. Asia ei kiireisin, 

keskustellaan seuraavassa kokouksessa tarkemmin. 

 

19.  MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 

- Vuosijuhlatirehtöörien haku: halutaanko jo nyt syksyllä järjestää haku 

vuosijuhlatirehtööreiksi vuodelle 2025. 

- Pyritään hakemaan vaalikokouksen yhteydessä. 

- Fundin sekä hallituksen kesäpäivät: Pidettiin kesällä, kumpikin sujui mallikkaasti 

ja olivat tapahtumina onnistuneita. Kiitos kaikille osallistuneille! 

- Yhteistyösopimus aTalentin kanssa: aTalent ei ole vielä vastannut, nykyinenkin 

malli toimiva. 

- Aaro muistuttaa aTalentia aiheesta. 

- Sähköpostilistat 

- Google Workspace -kokeilu - käydään läpi asian edistymisen tilanne. 

- Atte lähettänyt aiheesta viestiä, olisi ilmainen yhdistyksille, alustavasti 

puhuttu olevan Tuomaksen vastuulla, sovitaan seuraavista askeleista. 
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- Tuomas katsonut myös muita vaihtoehtoja ja tehnyt excelin näistä. Tuomas 

vertailee Google Workspacea ja muita vaihtoehtoja. Pyritään ottamaan 

käyttöön kesän aikana. 

- Käydään läpi tilanne: 

- Voidaan siirtää kontaktit suoraan Google Workspaceen ja pitäisi 

toimia melko suoraan. Onnistuu myös hallitussähköpostin laadinta. 

Järjestelmä on ilmainen. 

- Pyritään ottamaan käyttöön mahdollisimman pian ja koekäytetään 

AYY:n järjestelmän rinnalla. 

- Opintoihin vaikuttaminen: Aaro laatii kyselylomakeluonnoksen hallituksen 

kommenteille. Atte sparraa. 

- Tehdään, pohditaan mentorointipalaverissa tarkemmin. 

- Jäsenrekisterin automatisointi Jäsenrekisteri on automatisoitu. Keskustellaan, 

onko järjestelmä toiminut hyvin. 

- Keskusteltiin jo aiemmin, ilmeisesti ollut joitakin toiminnallisia haasteita. Atte 

tarkastaa ja Tuomas vastaanottaa Aten sähköpostit. 

- Instagram Keskustellaan, minkälaisia postauksia Instagramiin voisi 

toiminnastamme tehdä. 

- Pyritään ottamaan tavaksi säännöllinen päivittäminen, voidaan tehdä 

spontaanisti ja pyritään panostamaan aftereihin ja koko hallituksen 

aktiivisuuteen Fundin Instagramissa. 

- Esittäytyminen opiskelijoille: Tino, Tuomas ja Ville käyneet esittelemässä 

maisteriopiskelijoille luennolla Fundia. Keskustellaan, miten esittely meni ja 

halutaanko järjestää muita vastaavanlaisia esittelyitä syksyn aikana. 

- Pohditaan, jos viini- ja tapasiltaan ei tule paljoa kandifukseja. 

- Atte lähettänyt MK Masters 2024 -ryhmään tiedotteen Fundista. 

- Fundi x WCS - yhteistyö? Keskustellaan aiheesta. 

- Viedään asia eteenpäin seuraavalle hallitukselle. 

- Partner-viikot: Pidettiin onnistuneesti elokuussa. 

- Kiitoksia Antille järjestämisestä. 

- Sääntöuudistuksen hyväksyminen PRH:lla. Hyväksytty. 

- Vanhojen korttien deaktivointi verkkopankissa. Aiemmin on sovittu Johanin 

vastaavan aiheesta, keskustellaan asian statuksesta. 

- Kysytään Johanilta. 

   

15.  SEURAAVA KOKOUS 

Esitys: Pollataan seuraavan kokouksen ajankohta. 

   

 Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 

16.  KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN  

  Päätettiin kokous ajassa 20:44. 

Espoossa 16.9.2024 

 

 

__________________________      __________________________ 

Aaro Hanttu        Atte Häkkinen 

Puheenjohtaja 2024      Varapuheenjohtaja 2024 


